
Referat fra styremøte i Lille Oust Vel tirsdag 28.03.22 kl 18 

 
Til stede: Tove Wangensten, Gunnar Sande, Einar Lie, Johan Collett og Lisbeth Søraas 

Møteleder: Tove Wangensten 

Referent: Lisbeth Søraas  

 

1. Godkjenning av dagsorden  

Dagsorden ble godkjent. 

 

2. Referat fra styremøte 30.11.21 

Referatet ble godkjent via e-post og ble lagt ut på LOV sin hjemmeside i desember. 

 

3. Orientering om renovasjon på Scheens brygge 

Styreleder orienterte om at kommunen på nytt skal behandle eierforholdene til veiene 

på Lille Oust. 

Styret vedtok å sende et brev til K. Klaveness sin advokat der det påpekes at det uansett 

er ulovlig å fjerne søppelpunktet siden det kan dokumenteres hevd på mer enn 20 år. 

I brevet vil det vil bli formidlet at saken politianmeldes. 

Inntil videre vil all søppellevering skje på Dampskipsbryggen. 

 

4. Gjennomgang av medlemslisten 

Styreleder viste til gjeldende vedtekter for medlemskap i vellet. 

Styret vedtok å samordne eksisterende medlems- og telefonlister slik én samlet liste 

legges ut på hjemmesiden. Listen skal inneholde navn, adresse, e-postadresse og 

telefonnummer. Det skal fremgå hvem som er medlemmer. Kontaktpersoner som ikke 

er medlemmer markeres. 

Einar og Gunnar koordinerer dette arbeidet. 

 

5. Vedlikehold av husene på Dampskipsbryggen 

Det vil bli innhentet anbud om rehabilitering fra to ulike firmaer.  

Styret vil legge fram forslag til rammebevilgning til dette arbeidet på årsmøtet. 

Det søkes om bidrag fra Kulturmiddelfondet for restaureringen av disse «bygningene». 

Tove og Gunnar samarbeider om å sette opp søknad om dette. 

 

6. Avtale LOV og bryggesameiene 

På årsmøte i 2020 ble det foreslått at det settes opp en avtale mellom LOV og LOB, 

blant annet for å sikre vellets rettigheter. Det var ingen innvendinger mot dette på 

møtet. 

Styreleder oversender forslaget til avtale til jurist for en sjekk.  

Det er bestemt at saken skal opp i jordskifteretten ca. 20. juni. Det er fortsatt usikkert 

om dom vil foreligge før årsmøtet i 2022. 

 

7. Årsmøteforberedelse 

- Fram til neste styremøte vil styret jobbe med å forberede årsmøtet og fordele 

  oppgaver knyttet til dette.    

  Styreleder klargjør årsmeldingen for utsendelse i god tid før årsmøtet. 

- Siden 2. torsdag i juli ikke er før 14. juli, har styret bestemt at årsmøtet flyttes til 

  torsdag 7. juli.           

- Fullmakter til bruk ved avstemninger sendes til styret FØR årsmøtet. Styret 

  lager er skjema for dette. 



 

- Siden styret er valgkomité, ble det drøftet hvordan nye styremedlemmer kan  

  rekrutteres. 

- Forslag fra medlemmene må være styret i hende senest 1. juni. 

 

8. Eventuelt 

- Vedlikehold av veier 

   Det er satt av midler til grusing av veier i budsjettet.  

   Johan følger opp at dette gjennomføres. 

- Grillsamlingen på Jaktodden legges til torsdag 14. juli. 

 

- Dato for neste styremøte er satt til 24.05.22 kl 18. 

 


